
Komise stavební a územně plánovací a Komise životního prostředí 
Zápis z jednání dne 27.7. 2020  
 
 
Přítomni: Daniel Dvořák, Ing. arch. Vít Čermák, p. Martin Lemon, Ing. arch. Hůrka, Markéta Pešičková 
                 Mgr. Lenka Pavelková 
Nepřítomni: p. Jan Suchomel 
Hosté: Luboš Ježek, Radovan Hájek, Veronika Kutilová, Lubomír Korčák 
 
 
 
1.  Bytový dům Kasárna, investor Radovan Hájek 
 
-  z vnějšího obvodu doporučujeme vytvořit vstupující patro s jednoduchými jasně definovanými   
    hmotami střech 
 
- v posledním podlaží ,,krčků´´ doporučujeme vytvořit terasy a tím se objem domu zjednoduší na tři  
   a dvě hmoty 
 
- vizualizaci požadujeme z pohledu horizontu – z křižovatky a od kasáren 
 
-  ustoupení z boku a vnitrobloku může být menší 

 
 
 
 
 



2. Úpravy prostoru před Rychtou  
 
Komise doporučuje navrhované řešení: 

- Předprostor s kamennou dlažbou rozšířit až k objektu ,,Rychty´´  
- Doporučujeme pracovat s logickým odvodem dešťové vody směrem k bývalé požární nádrží 

 
 
Komise souhlasí s rozšířením počtu parkovacích míst. 
 
 
 
3. Žádost o revizi rozhodnutí MěÚ Klecany o kácení dřevin rostoucích mimo les  
    - Robert Urban, č.j.: 1628/2020 
 
Komise nesouhlasí s pokácením jasanů. 
 
 
 
 
 

 
Poznámka: přiložený obrázek 

 


